
Protokół Nr LI 

 

      sesji Rady Gminy Szydłów, która odbyła się w dniu 30 lipca 2010 r. w sali  
konferencyjnej Urzędu Gminy w Szydłowie. Obrady rozpoczęły się o godz. 800,          
a  zakończyły o godz. 1000. 
     W obradach sesji uczestniczyło 14 radnych na ogólną liczbę 14. Lista obecności 
radnych jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  
     

                                             Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 
4. Zapytania i interpelacje radnych. 
5. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie między sesjami RG. 
6. Rozpatrzenie projektów oraz podjęcie uchwał w sprawach: 

- zmian w budżecie gminy na 2010 r., 
           - rozpatrzenia skargi pana Z. Grochowskiego z dnia 16.06.2010 r. 
      7.  Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
      8.  Wolne wnioski i informacje. 
      9.  Zamknięcie obrad.  
 
Ad. 1. 

 

Obrady LI sesji Rady Gminy Szydłów otworzył i przewodniczył obradom 
Przewodniczący Rady Gminy – Roman Baron, który powitał obecnych na sesji 
radnych, Wójta Gminy, Skarbnika Gminy, pracowników UG, sołtysów oraz 
zaproszonych gości. 
Na podstawie listy obecności radnych stwierdził quorum uprawniające Radę Gminy 
do podejmowania prawomocnych uchwał.  
 

Ad. 2. 

 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił radnym proponowany porządek obrad LI 
sesji RG i poprosił radnych o zgłaszanie wniosków, co do jego zmian lub 
uzupełnienia. Wnioski takie nie zostały zgłoszone i w przeprowadzonym głosowaniu 
jawnym porządek obrad został jednogłośnie przyjęty. 
 

Ad. 3. 
 
Przewodniczący RG poinformował, że do chwili rozpoczęcia obecnej sesji nie 
wpłynęły pisemne wnioski lub zastrzeżenia co do treści protokołów z poprzednich 
sesji RG, tj. z dni:  22 czerwca 2010 r. i 30 czerwca 2010 r. Wnioski takie nie zostały 
zgłoszone również w trakcie obecnej sesji. Wyjaśnił jedynie, że w protokole sesji Nr L 
należy dokonać następujących poprawek: pkt 5, piąte tire – zatrudnienie nauczyciela 
dotyczy Gimnazjum w Szydłowie, a nie SP w Szydłowie; str. 7, szóste tire – winno 
być nazwisko „Wanda Niedbała” zamiast nazwiska „Krystyna Kubacka”, a sołectwo 
„Korytnica” zastąpione sołectwem „Kotuszów”. Ponadto Przewodniczący RG wskazał 
pozostałe drobne pomyłki literowe, które radni winni nanieść w swoich 
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egzemplarzach tego protokółu. Następnie, w przeprowadzonym głosowaniu jawnym 
protokoły  z sesji Nr XLIX i Nr L  RG zostały przyjęte jednogłośnie. 
 
Ad. 4.  
 
W tym punkcie porządku obrad radni zgłosili następujące zapytania i interpelacje:  
- Stanisław Fit – zgłosił uwagi do drogi od Solca Starego w kierunku torów: na  
  wysokości zabudowań Pana Nowickiego są wyrwy, które należałoby zasypać  
  rumoszem. Najgorsza sytuacja jest w wąwozie – kombajn zbożowy nie przejedzie.  
  Wyjaśnił, że w tej sprawie występowała również pani sołtys sołectwa Solec. Jego  
  zdaniem wystarczyłyby 3-4 wywrotki rumoszu aby załatać ubytki na tym odcinku tej  
  drogi, 
- radny Krzysztof Ćwiek – złożył interpelacje na piśmie w sprawach dotyczących  
  uciążliwości dla mieszkańców robót budowy sieci kanalizacji, ogrodzenia boiska  
  sportowego i przebiegu ul. Ogrodowej, 
  Głos zabrał Wójt Gminy, który odpowiadając stwierdził, że jego zdaniem sami  
  mieszkańcy Szydłowa powodują powstawanie kurzu wjeżdżając samochodami do  
  Rynku bowiem ruch turystyczny jest bardzo mały i nie ma na to wpływu,                    
  a w sprawie boiska powiedział, że w dniu dzisiejszym wykonawca ma usunąć  
  usterki w ogrodzeniu. Szczegółowa odpowiedź zostanie udzielona w formie  
  pisemnej. 
- radna Monika Michalec – zapytała w sprawie drogi między Brzezinami a Osówką –  
  co zostało zrobione, czy można ta drogą jeździć, bo jak przypomniała jest to sporny  
  odcinek drogi. Następnie stwierdziła, że do zasypywania stawu w Brzezinach  
  przywożone są sterty gruzu i w związku z tym zapytała czy tego materiału do  
  zasypania nie jest za dużo, bowiem staw ma być wyrównany do poziomu drogi  
  gminnej a nie drogi powiatowej, 
- radny Adam Zmorek – stwierdził, że wzdłuż drogi Solec - Grabki Duże miały zostać  
  wykopane rowy odwadniające – nie ma ich dotychczas i w związku z tym zapytał  
  kiedy będą wykopane. Ponadto zapytał jak przedstawia się sprawa zakupu  
  kontenera socjalnego z przeznaczeniem na świetlicę wiejską w Wolicy. 
  Radny poruszył również sprawę asfaltowania 2 – 3 lata temu drogi między Solcem       
  a Grabkami Dużymi – położono wówczas asfalt na długości ok. 350 m. Obecnie  
  Gmina Gnojno kładzie asfalt na tej drodze od jej strony i do połączenia obydwu  
  odcinków tej drogi będzie brakowało nawierzchni asfaltowej na długości ok. 150 m.  
  Zadał w związku z tym pytanie o sens asfaltowania drogi na terenie naszej gminy  
  na długości 350 m. Dodał, że władze Gminy Gnojno twierdzą, że układają asfalt  
  tylko do granicy swojej gminy. 
  Radny Stanisław Fit dodał, że kiedy dyrektorem ZDP był pan Kręcisz, to wówczas  
  twierdził, że droga (350 m) była zrobiona do granicy Gminy Szydłów. 
- radny Tadeusz Gąsiorek – zapytał czy są zabezpieczone środki na boisko sportowe  
  w Korytnicy bowiem projekt na ten obiekt został zaakceptowany. Ponadto radny    
  zwrócił uwagę na zatkany przez piach i kamienie nanoszone przez wody opadowe      
  przepust na drodze w Korytnicy – stwarza to niebezpieczeństwo bo nie ma tego jak  
  ominąć. Zapytał także kiedy zostaną założone lampy oświetlenia ulicznego zdjęte  
  wcześniej nad zalewem w Korytnicy, 
- radny Stanisław Czechowski – zapytał jak przedstawiają się obecnie sprawy  
  projektów budowy wodociągów w Potoku i adaptacji budynku byłej szkoły                   
  z przeznaczeniem na Ośrodek Zdrowia – kiedy rozpocznie się realizacja tych   
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  zadań, 
- radny Krzysztof Fit – zapytał kiedy koparko – spycharka zostanie skierowana do  
  sołectwa Wola Żyzna aby wykonać obiecywane roboty na drogach, 
- radny Jerzy Klamczyński – powiedział, że zwróciła się do niego mieszkanka              
  ul. Kazimierza Wielkiego – pani Małgorzata Kuranda twierdząc, że podczas opadów  
  deszczu spływające z góry wody zamulają jej posesję, 
- radny Janusz Juszczak – zapytał w sprawie parkingu w Kotuszowie – kiedy  
  rozpocznie się nabór wniosków na dofinansowanie ze środków będących                    
  w dyspozycji LGD „Białe Ługi”, 
- radny Roman Baron – stwierdził, że między ul. Kazimierza Wielkiego a ul. Uroczą  
  istnieją trzy drogi, które je łączą. Przekazał również pytanie mieszkańców tego  
  rejonu Szydłowa, czy jest możliwość udrożnienia drogi od ul. Uroczej wychodzącej   
  na ul. Kazimierza Wielkiego obok posesji p. Kurandów poprzez zebranie skarpy,  
  utwardzenie nawierzchni i odprowadzanie wód opadowych rowem lub rurami. 
 
Ad. 5. 

 

Sprawozdanie z działalności między sesjami RG przedstawił pan Jan Klamczyński - 
Wójt Gminy Szydłów i powiedział, że w tym okresie działania Wójta nakierowane były 
na: 
- realizowanie I transzy wożenia rumoszu na drogi gminne, co zostało w pełni    
  wykonane. Na II transzę został rozstrzygnięty przetarg i za 8 dni zostanie podpisana  
  umowa na transport rumoszu. W miesiącu sierpniu zostanie ogłoszony przetarg na  
  budowę drogi Szydłów – Korytnica („Ścigna”), 
- realizację rewitalizacji murów obronnych w Szydłowie. W związku z realizacją tego  
  zadania, w Szydłowie  przebywał Wojewódzki Konserwator Zabytków, który ocenił  
  postęp i jakość wykonywanych robót budowlanych, 
- sprzedaż mienia gminnego – w trakcie zorganizowanych przetargów zostały    
  sprzedane działki w Grabkach Dużych i w Szydłowie (przy ul. Staszowskiej), 
- organizowanie prac interwencyjnych, w związku z czym kilkukrotnie przebywał          
  w Staszowie prowadząc rozmowy z kierownikiem Powiatowego Urzędu Pracy             
  i podpisując umowy na zorganizowanie tych robót w Gminie Szydłów, 
- zmiany planu zagospodarowania przestrzennego Gminy – zmiany tego planu  
  zostały wykonane zgodnie z wnioskami mieszkańców, uwzględniają ok. 90 % tych  
  wniosków, a zmieniony plan został wyłożony do publicznego wglądu, 
- budowę kanalizacji w Szydłowie – Wójt poinformował radnych, że zagrożona jest  
  budowa odcinak kanalizacji na ul. Kieleckiej  - od strony Chmielnika - część  
  mieszkańców nie wyraża zgody na przejście linii kanalizacji przez swoje  
  nieruchomości. Z tymi mieszkańcami nadal będą prowadzone rozmowy. 
Wójt Gminy poinformował również radnych, iż do pani Kurandy skierował pismo 
informujące, że środki na budowę przepustów i dróg w Szydłowie zostaną 
zabezpieczone w budżecie gminy na 2011 r., a Wojewódzki Sąd Administracyjny      
w Kielcach odrzucił skargę p. Z. Grochowskiego, zam. w Szydłowie na postanowienie 
SKO w Kielcach w sprawie ustalenia kosztów postępowania rozgraniczeniowego. 
Wójt Gminy zgłosił również zastrzeżenia do Przewodniczącego RG, iż ten na 
posiedzeniach komisji RG, na których obecny był p. Z. Grochowski przekazał 
informację na temat przeprowadzonej przez Wydział Kontroli i Nadzoru ŚUW kontroli 
trybu rozpatrywania skarg i wniosków przez organy gminy. 
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Odpowiadając Przewodniczący RG stwierdził, że nie ma sobie nic do zarzucenia bo 
wyniki kontroli nie były tajne, a w związku z tym jego obowiązkiem było 
poinformowanie radnych o przeprowadzonej kontroli i jej wynikach. 
Wójt Gminy powiedział, że chciał tylko poinformować iż pan Zygmunt Grochowski już 
zażądał udostępnienia mu protokołu i wyników kontroli, co zdaniem Wójta wskazuje, 
że złoży on kolejna skargę. 
Na koniec swojego wystąpienia Wójt przekazał radnym i sołtysom podziękowania za 
zaangażowanie i trud włożone przez nich na rzecz zbiórki darów dla powodzian.  
 
Ad. 6. 
 
W tym punkcie porządku obrad Rada Gminy przystąpiła do rozpatrywania                    
i uchwalania uchwał objętych porządkiem obrad. 
Pierwszy projekt uchwały jaki został przedstawiony przez Przewodniczącego RG  
dotyczył zmian w budżecie gminy na 2010 rok. Szczegółowe informacje i wyjaśnienia 
przedstawiła pani Alicja Kłonicka – Skarbnik Gminy, która powiedziała między innymi, 
że:  
- plan dochodów zwiększa się o kwotę 67.017,00 zł, tj. w dziale 750 Administracja  
  publiczna rozdz.75056 § 2010 zwiększa się o kwotę 25.504,00 zł – pismo Prezesa  
  Głównego Urzędu Statystycznego dnia 07 lipca 2010 r.  w sprawie przeprowadzenia   
  spisu rolnego; w dziale 852 Opieka społeczna rozdz. 85295 § 2023 zwiększa się       
  o kwotę 17.113,00 zł zgodnie z Decyzją Wojewody z dnia 19 07. 2010 r.                  
  Nr FN.I.3011-1-158/10 - Środki pochodzące z rezerwy celowej – program  
  poakcesyjny wsparcia obszarów wiejskich, rozdz. 85219 § 2030 zwiększa się            
  o kwotę 1.240,00 zł zgodnie z Decyzją Wojewody z dnia 07. 07. 2010 r.  Nr  
  FN.I.3011-1-065/10, na realizację zadań bieżących w gminie; w dziale 854  
  Edukacyjna opieka wychowawcza zwiększa się plan dochodów o kwotę       
  18.160,00 zł zgodnie z Decyzją Wojewody z dnia 27 07. 2010 r.  Nr FN.I.3011-1- 
  177/10 – Środki pochodzące z rezerwy celowej na dofinansowanie zakupu  
  podręczników. 
- plan wydatków zwiększa się o kwotę 158.440,00 zł, a zmniejsza o kwotę        
  16.423,00 zł, tj. w dziale 600 Transport i łączność rozdział 60095 §6050 – zwiększa  
  się o kwotę 50.000,00 zł - wykonanie parkingu przy ul. Cmentarnej w Szydłowie;    
  dział 750 Administracja publiczna rozdz. 75056 – zwiększa się o kwotę 25.504,00 zł    
  - przeprowadzenie spisu rolnego; dział 754 Bezpieczeństwo Publiczne i Ochrona  
  Przeciwpożarowa rozdz. 75412 – Ochotnicze Straże Pożarne – zwiększa się o  
  kwotę 5 000,00 zł - § 3020 – ekwiwalent za udział w akcjach usuwania klęsk  
  żywiołowych – 4.500 zł, § 4210 – zakup wyposażenia w Jednostkach OSP  -      
  5.000 zł; dział 852- Pomoc społeczna rozdz. 85295 § 4303 – zwiększa się o kwotę  
  17.113,00 zł na pokrycie kosztów świadczeń - program poakcesyjny wsparcie  
  obszarów wiejskich, rozdz. 85219 § 2030 zwiększa się o 1.240,00 zł - na realizację  
  zadań bieżących w gminie, wypłatę dodatków dla pracownika socjalnego; dział 926 
  - Kultura fizyczna i sport – budowa boisk sportowych – zwiększa się o kwotę    
  25.000,00 zł (środki własne); dział 854Edukacyjna opieka wychowawcza – o kwotę  
  18.160 zł - zgodnie z Decyzją Wojewody z dnia 27 07. 2010 r.  Nr FN.I.3011-1- 
  177/10 -Środki pochodzące z rezerwy celowej na dofinansowanie zakupu  
  podręczników. 
Jednocześnie dokonuje się przeniesień między zadaniami inwestycyjnymi :  
- środki z budowy drogi ul. Cmentarna zmniejsza się o 24.000,00 zł, a zwiększa się  
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  środki na budowę drogi w Korytnicy o 24.000,00 zł. 
Wprowadza się także nowe zadanie do załącznika wieloletnie programy 
inwestycyjne: 
- budowa parkingu przy ul. Cmentarnej w Szydłowie(2010-2012 - wartość  
   kosztorysowa – 174.263,00 zł). 
Natomiast z załącznika „Zadania inwestycyjne jednoroczne” wykreśla się  zadanie pt. 
„Budowa Domu Kultury w Grabkach Dużych,  a wprowadza się do zadań wieloletnich 
zadanie pt.: „Budowa Domu Kultury w Grabkach Dużych (2010-2012 - wartość 
kosztorysowa – 625.000 zł). 
Do przedstawionego projektu zmian w budżecie gminy na 2010 r. pytanie zadała 
radna Monika Michalec pytając na co przeznaczone są środki w punkcie „schroniska 
dla zwierząt” – czy na zorganizowanie akcji wyłapywania bezpańskich psów                      
i umieszczanie ich w schronisku dla zwierząt. 
Skarbnik Gminy odpowiedziała, że środki te przeznaczone są na bieżące sprawy 
bowiem na umieszczanie psów w schronisku kwota przeznaczona w budżecie gminy 
jest za mała. 
Wobec braku innych pytań lub uwag Przewodniczący RG zarządził głosowanie jawne 
i w przeprowadzonym głosowaniu Rada Gminy większością głosów uchwaliła zmiany 
w budżecie gminy na 2010 rok - 13 głosów „za”. W czasie głosowania obecnych było 
13 radnych. 

UCHWAŁA Nr LI/ 261/ 2010 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały przygotowany 
przez Komisje Rewizyjną Rady Gminy w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 
16.06.2010 r. pana Zygmunta Grochowskiego zam. w Szydłowie. 
 Radna Anna Pabian – przewodnicząca Komisji Rewizyjnej RG odczytała protokół       
z posiedzenia KR, na którym rozpatrywana była skarga p. Z. Grochowskiego. Do 
przedstawionego projektu uchwały a także protokołu Komisji Rewizyjnej radni nie 
zgłosili pytać lub uwag. 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował radnych o sposobie głosowania tej 
uchwały.  
W przeprowadzonym głosowaniu jawnym Rada Gminy większością głosów uznała 
skargę pana Z. Grochowskiego z dnia 16.06.2010 r. za bezzasadną – 12 głosów 
„za”, 1 głos „przeciw”. W chwili głosowania obecnych było 13 radnych. 
 

UCHWAŁA Nr LI/ 262/ 2010 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Ad. 7. 
 
Odpowiadając na przedstawione interpelacje i zapytania Wójt Gminy powiedział: 
- droga w Solcu – rumosz zostanie dowieziony i wyrównany koparką Urzędu Gminy, 
- droga Brzeziny – Osówka – postępowanie administracyjne w tej spornej sprawie ma    
  przeprowadzić Burmistrz Miasta i Gminy Staszów zgodnie z kodeksem  
  postępowania administracyjnego,  
- staw w Brzezinach – wywóz ziemi jest bieżąco monitorowany i zostanie nawiezione  
  tyle ziemi ile potrzeba, tak aby jeszcze można  przykryć to urodzajna ziemią w celu  
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  zasiania trawy, ponadto musi zostać zmieniony projekt, tak aby dojazd do swojej  
  posesji miała pani Lech, 
- rowy wzdłuż drogi Solec – Grabki Duże – Zarząd Dróg Powiatowych obiecywał, że  
  do końca lipca br. rowy zostaną wykonane – Wójt obiecał, że będzie interweniował        
  w ZDP w tej sprawie, 
- przedstawiciele Zarządów Powiatów z Buska Zdroju i Staszowa wizytowali drogę   
  prowadzącą z Solca w kierunku Gminy Gnojno i uznali, że na terenie naszej gminy  
  kończy się ta droga – tam gdzie zakończono układanie asfaltu, 
- budowa wodociągu i adaptacja pomieszczeń szkoły na Ośrodek Zdrowia – na dzień  
  31.07. br. wyznaczony został termin wykonania tych projektów. Wójt zadeklarował,  
  że jeszcze w dniu dzisiejszym będzie rozmawiał telefonicznie z projektantami tych  
  zadań w sprawie dotrzymania terminu zakończenia prac projektowych, 
- oświetlenie uliczne nad zalewem – po powrocie do pracy ze zwolnienia  
  chorobowego p. A. Chojeckiej zajmie się ona zleceniem zamontowania brakujących  
  lamp oświetlenia ulicznego w tym rejonie, 
- przepust w Korytnicy – było już wykonane odmulanie tego przepustu lecz po  
  ostatnich opadach znów został ona zamulony. Wójt złożył deklarację, że będzie  
  interweniował w tej sprawie w Zarządzie Dróg Powiatowych, 
- w sprawie zamulania posesji p. Kurandy – tak jak powiedział wcześnie wysłana  
  została informacja do tej mieszkanki Szydłowa. Poprosił aby radny Jerzy                  
  Klamczyński przedstawił na piśmie swoje stanowisko, co w tej sprawie należy  
  zrobić. 
  Zdaniem Wójta dopóki nie zostanie zakończona budowa kanalizacji, to trudno  
  będzie stwierdzić jakie roboty należy wykonać w tamtym rejonie Szydłowa. 
Radna Monika Michalec zabierając głos stwierdziła, że jej chodziło o przejezdność  
drogi Brzeziny – Osówka, bo mieszkańcy aby bezpiecznie przejechać jeżdżą przez 
pole pana Kręcisza. 
Wójt Gminy odpowiadając powiedział, że skieruje tam koparkę aby wyrównać ten 
odcinek drogi. 
 
Ad. 8. 
 
W tym punkcie porządku obrad głos zabrali: 
- radny Ryszard Sadłocha – przekazał prośbę sołtysa sołectwa Rudki o dowiezienie 4  
  wywrotek rumoszu. Zapytał również jak jest możliwość wykoszenia poboczy dróg  
  powiatowych. 
- radny Stanisław Fit – zapytał czy widome jest coś o naborze wniosków                     
  o dofinansowanie zadań przez LGD „Białe Ługi”, 
- radny Zbigniew Olszewski – zwrócił uwagę na potrzebę udrożnienia rowu  
  melioracyjnego w Gackach, 
- radny Tadeusz Gąsiorek – powiedział, że w Korytnicy są ustawione kontenery na  
  zbiórkę odpadów, ale ludzie zrobili obok nich śmietnisko wystawiając worki ze  
  śmieciami, które rozrywają psy. Jest bardzo brudno. Zaproponował aby na okres  
  letni zabrać te kontenery. 
  Wójt Gminy zaproponował aby kontenery przenieść na plac obok remizy OSP, na  
  co radny T. Gąsiorek odpowiedział, że nie jest to dobry pomysł. 
  Wójt Gminy poprosił aby w tej sprawie porozmawiać z prezesem OSP Korytnica. 
  Zwracając się do radnego R. Sadłochy Wójt Gminy powiedział, że do chwili obecnej  
  rozwieziono 55 wywrotek rumoszu i w drugiej transzy nie będzie dużo więcej i jeżeli  
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  będzie możliwość to rumosz zostanie dowieziony do Rudek. 
Kierownik ZGK – pani M. Samborska powiedziała, że zakład posiada kosiarkę do 
wykaszania poboczy dróg i mógłby ją wykorzystać na drogach gminnych.  
Radny Leszek Wójcik zapytał ile działek zostało sprzedanych w Grabkach Dużych,        
a Wójt odpowiedział, że do chwili obecnej sprzedano łącznie 8 działek. 
Radny Zbigniew Olszewski zwrócił uwagę na potrzebę utrzymania czystości na 
parkingu w Szydłowie. 
Pan Tadeusz Kręcisz – sołtys sołectwa Potok powiedział, że od nowego roku 
szkolnego przybędzie jeden uczeń do szkoły w Szydłowie z rodziny Kwaśniewskich     
i mieszkańcy Potoka  dziękują za remont drogi w tym sołectwie. 
Radny Jerzy Klamczyński zwrócił uwagę na ubytki kostki chodnikowej na chodniku 
obok banku, zwrócił uwagę na potrzebę ustawienia koszy na śmieci na parkingu 
obok kościoła i zamontowania korytka odprowadzającego wodę z rynien obok domu 
p. Bąka. 
Sołtys sołectwa Potok Rządowy w imieniu mieszkańców tego sołectwa przekazała 
podziękowania za wykonanie przepustów. 
Przewodniczący RG przypomniał o możliwości wglądu do planu zagospodarowania 
przestrzennego oraz zwrócił uwagę na potrzebę dowiezienia 2 – 3 samochodów 
rumoszu na drogę obok sadu p. Adama Gniewkiewicza i stronę Dobrej Wody obok 
przyszłej oczyszczalni ścieków. 
Radny Adam Zmorek jeszcze raz zwrócił uwagę na drogę z Solca w kierunku Gminy 
Gnojno aby nie zaprzepaścić tej sprawy – zaproponował rozmowę w tej sprawie         
z Wójtem Gminy Gnojno. 
 
Ad. 9. 
 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że porządek obrad LI sesji RG Szydłów 
został w pełni wyczerpany i w związku z tym zamknął obrady LI sesji RG Szydłów. 
 
 
 Protokołowała 
 
Alicja Kłonicka 


